

Indkaldelse til møde i lokalbestyrelsen

Mødedato: Torsdag den 1. juni kl 12:30, Adelgade

Deltagere:

Peter Enevold (PE), formand

Irma Trebbien (IT), 1. næstformand

Karin Jensen (KJ), 2. næstformand

Lizzi Petersen (LP)

Dorit Myltoft (DM)

Ole Wildt-Andersen (OWA)

Hans Juhl Jørgensen (HJJ)

Merete Ahlmann-Jensen (MA) **Afbud**

Hans Mikkelsen (HM)

Helen Therkildsen (HT), 1. suppleant

Hanne Fridmann (HF), 2. suppleant

Ulla Pedersen (UP), kasserer (valgfri)

Praktisk arrangør: Hans Juhl Jørgensen (husk evt. afbud til Hans)

1. Velkomst, valg af ordstyrer og evt. supplerings af dagsorden
Irma Trebbien valgt til ordstyrer.
2. Regnskab v/UP
UP har udsendt tal pr. 30. april i mail af 8. maj. Ikke tanken at det gennemgås, men mulighed for spørgsmål.
På mødet 6. september grundig gennemgang af halvårstal samt drøftelse af økonomiske disponeringer med henblik på et relevant årsresultat.
Tilsvarende drøftelser vedr. 2024 på møde december 2023.
Vi deltager i Danmark spiser sammen i uge 45.
3. Kontorområdet v/LP og UP
 - a) Medlemssituationen
Vi har fået 60 nye medlemmer siden april.
 - b) Indberetning af antal frivillige
Har 227 frivillige.
Der er købt vinduesmærkater. På grund af gravearbejde lukkes for vandet i vores lokale et par dage medio juni.



4. Nyt fra formanden og punkter til beslutning.
 - a) Sagt nej tak til tilbud vedr. El-leverancer fra NEF
Der er henvist til Landsforeningen.
 - b) Frivilligfest september, bliver fredag den 22. september kl. 13:00 i Tennishallen, seneste opdatering.
Birgit Laugesen arbejder videre med frivilligsammenkomsten.

5. Socialt-humanitære område v/IT
 - a) Evt. deltage i personalemøder i hjemmeplejedistrikter med information om vores tilbud. Kræver dog ressourcer!
Gode erfaringer i Ørbæk.
Irma orienterer om Demenscafeen, hvor hun er aktivitetsleder i starten af efterårssæsonen.
Den 27. november kl. 14-16 er der sammenkomst for de social-humanitære frivillige i Café Danehof. Tine Schiller deltager. Temaet er Drømmesamtaler. Anslået pris er 3000 kr.
11. maj var der møde i Distriktet. Der blev bl.a. omtalt Ældre Sagens Podcast og Danmark på film og erindringsbio - danmarkpaafilm.dk

6. IT-området v/HJJ
 - a) Status aktiviteter
Der er blevet ryddet op i kælderlokalet og anskaffet nye borde.
Velegnet til grupper på 6-8 deltagere.
Planlægger flere temamøder, bl.a. med it-sikkerhed og handel på nettet.
 - b) Arbejdsgruppe nedsat sidste gang
 - c) M365, Hans og Susanne på kursus 25. maj
Primært for at overholde GDPR samt modernisering og udfasning af forældede løsninger.
Implementeringsplan: Vi tager dokumentarkiv og kalender i brug i 3-6 måneder, derefter evaluering og beslutning om videre forløb.
Hans og Susanne mødes med formandskabet og drøfter implementering, Peter arrangerer møde.
Vi har et kamera til teamsmøde.

7. Motions-området v/OWA
 - a) Aktuelt vedr. aktiviteter
Kursus i roning er oprettet, alle 8 pladser er besat.



Krolf mangler siddemuligheder ved banerne, OWA arbejder videre med en løsning. Der ydes ikke tilskud til afslutningsarrangement. Der er ca. 20 deltagere både i krolf og petanque.

Kajak bliver ikke gennemført.

Tilmelding til svømning for nuværende deltagere er startet, øvrige kan tilmelde sig i august.

Muligt sommertilbud: minigolf.

b) Start på nye aktiviteter

Det afsøges muligheder for fodbold.

8. Kulturområdet v/DM

a) Trægt billetsalg til Cirkusrevyen

Udsolgt. God tur er gennemført.

9. Kortspil v/LP

a) Status på aktiviteter

Der spilles i juni og ellers start til september.

b) "Tilbud" fra Nyborg Bridgeklub om deltagelse i begynderundervisning.

Peter tager kontakt.

10. Aktiviteter for mænd v/HM

HM giver status for overvejelser. Et af de områder vi skal være villige til at investere i.

Hans arrangerer en aften for mænd med spisning til september.

Bestyrelsen bakker op om arrangementet, også økonomisk. Hans, Irma og Karin står for annonceringen.

Hans deltager i kursus om aktiviteter for mænd.

Træværksted har 2 på venteliste. Overvejelse om reparationsværksted.

11. Nyt fra Ullerslev v/KJ og HF

a) Nej til flytning af Rickshawcykel periodisk til Ullerslev.

Der er oprettet et ekstra gåhold - moderat tempo og en distance på ca. 3 km.

12. Fundraising v/PE

Intet nyt.



13. Orienteringspunkter:

Koordinationsudvalg:

- a) Møde med udvalgsformand og ældrechef
 - aktivitetsomfang i ÆS Nyborg svarer til ca. 700 delt/uge
 - ÆS bakker op om ny Civilsamfundsstrategi
 - Aktuelle besparelsesforslag
- Orientering ved Peter.

Distriktet:

- a) Distriktsforsamlingsmøde 17.05
 - Bl.a. orientering om ÆS forsikringer
- HJJ tager fotos af hvad der er af inventar i vores lokaler.

Seniorråd:

- a) Møde 02.05, kort et par punkter
- Kort orientering.

Landsforeningen:

- a) Dialogmøde 10.05 KJ og IT deltog
 - b) Årsrapportmøde 27.04 UP og PE deltog
 - bl.a. adressering af lokalafdelingens egenkapital
 - c) Nyt fra landsbestyrelsen på Frivilligportalen
- Kort orientering.

14. Eventuelt

Intet til referat.

Næste B-møde er først 6. september, efter behov bruges mail mv.

Deadlines:

Det Sker: Kommer fra Søren Torpe (deadline næste blad var 21. maj)

Lokalbladet: Blad nr. 3, udkommer 10/8 deadline er 1. juli

Kommende bestyrelsesmøder/praktisk arrangør mv.:

B-møde 6. september, arrangør Helen Therkelsen